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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "Lesz-e Gang-program uniós forrásból?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egész azzal kezdődött,  hogy a kormány tavaly először egy 13 oldalas szakmai összefoglalót
hozott  nyilvánosságra  a  Helyreállítási  Eszköz  hazai  terve  címen,  majd  váratlanul  a  semmiből
előkerült  egy  több  mint  400  oldalas  dokumentum,  amit  úgymond  társadalmilag  lehetett
véleményezni. Eközben a kormány pávatáncot járt az önkormányzatokkal, mintha egyeztetni akarna
–  a  látszategyeztetés  során  végig  a  nagyjából  5500  milliárd  forintos  összegről  volt  szó,  majd
váratlanul  az  április  30-i  beadási  határidő  előtt  a  kormány hirtelen  lemondott  körülbelül  3000
milliárd forintnyi rendkívül kedvező hitelről, miközben a közel ugyanekorra összegű Paks II-nek
szánt rettentően drága orosz kölcsönről nem, a Kína által finanszírozott Budapest-Belgrád-vasútról
és a kommunista elveket hirdető Fudan Egyetemről nem is beszélve. Utólag kiderült, a kormány
mégse adta be a csökkentett összegről szóló terveket sem határidőre, hanem utána. De hogy mi van
benne pontosan, azt talán még a kormánytagok sem tudják biztosan, annyira az utolsó pillanatban
kellett átdolgozni.

Egyet  biztosan  tudunk,  ez  a  terv  a  NER-nek  készült,  a  hatalomban  maradásról  és  a  haverok
pénzeléséről  szól.  Emiatt  és az egyeztetések elmaradása végett  veszélybe került  az uniós forrás
felhasználásának  lehetősége,  hiszen  kétséges,  az  Európai  Bizottság  rábólint-e  a  kormány  most
benyújtott tervére!



Ezzel szemben Európa napján, vasárnap Karácsony Gergely főpolgármester mutatta be saját tervét,
hogyan lehetne közvetlenül az embereket segítve hasznosan elkölteni nem a 2500, hanem a teljes
5500 milliárdos összeget. Eszerint jutna például teljes energiahatékonysági épületfelújításra is, így a
szívemnek  fontos  Teréz-  és  Erzsébetvárosban  be  lehetne  vezetni  egy  Gang-programot,  azaz
nemcsak néhány tucat, hanem sok száz gangos társasház teljeskörű felújítását, javítva az emberek
lakhatási  feltételeit,  életminőségét,  növelve  az  ingatlanok  értékét.  Sőt,  ezt  akár  a  kormány
felmondott, rendkívül kedvező uniós visszatérítendő támogatásból is meg lehetne valósítani, hiszen
az energiamegtakarítás fedezetet jelenten erre is. De a kormány ezzel is szembe megy, ezt tudni
lehet a senki által nem egyeztetett tervekből.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány miért teszi kockára az embereknek járó Helyreállítási Eszköz forrásait?

A kormány legalább átemelt valamit Karácsony Gergely főpolgármester terveiből?

A teréz- és erzsébetvárosiak számíthatnak Gang-programra?
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